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RIB 23 032 Gladheidsbestrijding

-Kan de strooiroute voluit met straatnamen gepubliceerd worden op de gemeentesite i.p.v. een 
kaartje met een rode en groene lijn? 

- 74 meldingen zijn er in behandeling genomen, 65 daarvan gingen over de gladheidsbestrijding, wat 
stond er precies in de meldingen, kan daar een overzicht van komen? Waar vraagt de Rijswijkse 
inwoner dan om?

* De medewerkers van de gemeente en van De Binnenbaan hebben tijdens de betreffende 
ijzelperiode volgens het strooiplan handmatig gestrooid. Hier vallen onder andere de bushaltes, 
winkelcentra, bruggen en zorginstellingen onder. Aansluitend hebben zij zich gericht op de 
oversteekplaatsen, knelpunten en meldingen.

 – Is er ook nog een strooiwagen aan te pas gekomen deze periode? 

- Specificeren winkelcentra, bruggen en zorginstellingen, welke?
- Specificeren oversteekplaatsen, knelpunten en meldingen?

Diverse partijen hebben gevraagd op bakken met stooizout aan te bieden via hoofdstraten aan de 
inwoners van Rijswijk. -Is hier nog naar gekeken of over nagedacht en wat is nu de conclusie 
daarvan?

*Hiervoor zouden we de drie hoofd strooiroutes moeten aanpassen. Naast de financiële 
consequenties en de extra tijd die dit per strooironde met zich meebrengt, verwachten wij niet dat 
het strooien van de schoolomgeving bijdraagt aan de veiligheid.

- Welke financiële consequenties? 

- Extra tijd? Want die is er niet of??

- veiligheid staat voorop, zeker bij kinderen, hoe weet  u dat het strooien bij schoolomgevingen niet 
bij aan veiligheid?



-Hoe zit het met de verantwoordelijkheid van de gemeente wanneer een persoon genoodzaakt naar 
buiten te moeten i.v.m. werk/ziekenhuisbezoek/mantelzorg etc.  en dan letsel oploopt i.v.m. het niet 
strooien van wegen, stoepen en fietspaden? 

-Zijn er meldingen geweest in de afgelopen 5 jaar van letsel door niet tijdig en/of helemaal niet 
strooien.?
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